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A siket emberek nem hallanak. 

A siket emberek a kez¿kkel besz®lgetnek. 

A kezekkel jeleket mutatnak. 

Ez a jelel®s. 

Ez a jelnyelv. 

 

 

A siket ®s a hall· emberek besz®lget®s®t seg²ti  

a jelnyelvi tolm§cs. 

A jelnyelvi tolm§cs besz®l ®s jelel. 

A jelnyelvi tolm§cs ford²tja a besz®det jelnyelvre. 

A jelnyelvi tolm§cs ford²tja a jelel®st besz®dre. 

Jelnyelvi tolm§csot a tolm§csszolg§latt·l k®rhet. 
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1. HOGYAN £RHETŕ EL A TOLMĆCSSZOLGĆLAT? 

 

 

A jelnyelvi tolm§cs az a szem®ly, aki 

seg²t a besz®lget®sben.  

 

Jelnyelvi tolm§csot 

tolm§csszolg§latt·l lehet k®rni. 

 

 

Az itt dolgoz· jelnyelvi 

tolm§csok csak ebben a 

v§rosban dolgoznak: 

Budapest 

 

 

 

Ide lehet eljºnni 
szem®lyesen: 

 

1067 Budapest, Eºtvºs u. 26/b. 

 

Erre a c²mre lehet levelet 
²rni: 

1067 Budapest, Eºtvºs u. 26/b. 

 

Ezt a telefonsz§mot lehet 
felh²vni: 

 
06/1/ 301-06-07 

06/30/ 555-7-999 (MMS, SMS, 

Video)  

 

Erre a telefonsz§mra lehet 
faxot k¿ldeni: 

06/1/ 301-06-07 

 

Ez az e-mail c²m¿nk:  
korner.budapest@jtsz.hu, 

info@korner.hu 

 

Ez a Skype c²m¿nk: korner_bp 

 

 

Ez az MSN c²m¿nk: info@korner.hu 

 

Ez a honlap c²m¿nk: www.korner.hu 

 
 

mailto:korner.budapest@jtsz.hu
mailto:info@korner.hu
mailto:info@korner.hu
http://www.korner.hu/
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2. TOLMĆCSOLĆSI TER¦LETEK  

Milyen helyzetekben tolm§csol a tolm§cs? 

 Tolm§csol§s t²pusa Magyar§zat 

 

1. b²r·s§g, hat·s§g, egy®b 
kºzhatalmat gyakorl· 
szerv 

A rendŖr vagy a b²r· dºnt a vit§s 

¿gyekben. 

 

2. kºzoktat§s, szakk®pz®s, 
felsŖoktat§s 

Tanul§s kºz®piskol§ban, szakma 

tanul§sa, tov§bbtanul§s 

 

3. eg®szs®g¿gyi ell§t§s Orvosn§l, k·rh§zban 

 

4. foglalkoztat§si c®l¼ ®s 
munkahelyen ig®nybe 
vett tolm§csol§s 

Munkahelyen 

 

5. v§lasztott tiszts®g 
ell§t§s§hoz ig®nybe vett 
szem®lyi tolm§csol§s 

Saj§t munk§val kapcsolatos 

tolm§csol§s 

 

6. ºn§ll· ®letvitel 
elŖseg²t®se 

Minden m§s ¿gyek int®z®se  

 

7. nagyobb hallgat·s§g 
elŖtt v®gzett 
tolm§csol§s 

P®ld§ul konferenci§n 

 

8. m®dia tolm§csol§s T®v®s, r§di·s szerepl®s 

 
 

3. TOLMĆCSOLĆSI MčDOK 

- magyar jelnyelv 

- taktilis jelnyelv 

- jeles²tett magyar nyelv 

- ujj§b®c® 

- daktil teny®rbe jelel®s 

- magyar nyelvŤ besz®d vizualiz§l§sa 

- magyar nyelvŤ, hangz· besz®d ²r§sba foglal§sa 

- Lorm - §b®c® 

- teny®rbe ²r§s 

- Braille ï ²r§s 

- Braille ï ²r§s taktilis form§ja 

- Tadoma vibr§ci·s m·dszer 
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4. A SZOLGĆLAT TOLMĆCSAI £S EL£RHETŕS£GEIK 

 

Szakmai vezetŖ jelnyelvi tolm§cs: 

 
A szakmai vezetŖ ir§ny²tja a tolm§csszolg§latot. 
Tolm§csol is. 
 

N®v: Guessoum Krisztina 

El®rhetŖs®g: 06/1/ 301-06-07; 06/30/ 555-7-999 (MMS, SMS, Video) 

Tudom tolm§csolni: 

 

1. b²r·s§g, hat·s§g, 
egy®b kºzhatalmat 
gyakorl· szerv 

igen 

 

2. kºzoktat§s, 
szakk®pz®s, felsŖoktat§s 

igen 

 

3. eg®szs®g¿gyi 
ell§t§s 

igen 

 

4. foglalkoztat§si c®l¼ 
®s munkahelyen ig®nybe vett 
tolm§csol§s 

igen 

 

5. v§lasztott tiszts®g 
ell§t§s§hoz ig®nybe vett 
szem®lyi tolm§csol§s 

igen 

 

6. ºn§ll· ®letvitel 
elŖseg²t®se 

igen 

 

7. nagyobb 
hallgat·s§g elŖtt v®gzett 
tolm§csol§s 

igen 

 

8. m®dia tolm§csol§s igen 

 
 
Tudok ²gy tolm§csolni: 

magyar jelnyelv x magyar nyelvŤ hangz· besz®d 

²r§sba foglal§sa 

x 

taktilis jelnyelv x Lorm §b®c® x 

jeles²tett magyar nyelv x teny®rbe ²r§s x 

ujj§b®c® x Braille - ²r§s x 

daktil teny®rbe jelel®s x Braille ï ²r§s taktilis form§ja x 

magyar nyelvŤ besz®d vizualiz§l§sa x Tadoma vibr§ci·s m·dszer x 

 

 
 

 

 
F®nyk®p helye 
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Jelnyelvi tolm§cs 

A jelnyelvi tolm§cs a jelel®st besz®dre ford²tja, 
a besz®det jelel®sre ford²tja. 
 
N®v: B²r· B§nik Szimonetta 

El®rhetŖs®g: 06/1/ 301-06-07; 06/30/ 555-7-999 (MMS, SMS, Video) 

Tudom tolm§csolni: 

 

1. b²r·s§g, hat·s§g, egy®b 
kºzhatalmat gyakorl· 
szerv 

igen 

 

2. kºzoktat§s, szakk®pz®s, 
felsŖoktat§s 

igen 

 

3. eg®szs®g¿gyi ell§t§s igen 

 

4. foglalkoztat§si c®l¼ ®s 
munkahelyen ig®nybe vett 
tolm§csol§s 

igen 

 

5. v§lasztott tiszts®g 
ell§t§s§hoz ig®nybe vett 
szem®lyi tolm§csol§s 

igen 

 

6. ºn§ll· ®letvitel elŖseg²t®se igen 

 

7. nagyobb hallgat·s§g elŖtt 
v®gzett tolm§csol§s 

igen 

 

8. m®dia tolm§csol§s igen 

 
Tudok ²gy tolm§csolni: 

magyar jelnyelv x magyar nyelvŤ hangz· besz®d 

²r§sba foglal§sa 

x 

taktilis jelnyelv  Lorm §b®c®  

jeles²tett magyar nyelv x teny®rbe ²r§s x 

ujj§b®c®  Braille - ²r§s  

daktil teny®rbe jelel®s  Braille ï ²r§s taktilis form§ja  

magyar nyelvŤ besz®d vizualiz§l§sa x Tadoma vibr§ci·s m·dszer  

 
 
 

 
 

 

 
F®nyk®p helye 
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Jelnyelvi tolm§cs, Diszp®cser 

A diszp®cser olyan, mint egy titk§rnŖ. 

A diszp®cser tud seg²teni. A diszp®cser tolm§csol is. 

 
N®v: Komp§n Julianna 

El®rhetŖs®g: 06/1/ 301-06-07; 06/30/ 555-7-999 (MMS, SMS, Video) 

Tudom tolm§csolni: 

 

1. b²r·s§g, hat·s§g, egy®b 
kºzhatalmat gyakorl· 
szerv 

igen 

 

2. kºzoktat§s, szakk®pz®s, 
felsŖoktat§s 

igen 

 

3. eg®szs®g¿gyi ell§t§s igen 

 

4. foglalkoztat§si c®l¼ ®s 
munkahelyen ig®nybe vett 
tolm§csol§s 

igen 

 

5. v§lasztott tiszts®g 
ell§t§s§hoz ig®nybe vett 
szem®lyi tolm§csol§s 

igen 

 

6. ºn§ll· ®letvitel elŖseg²t®se igen 

 

7. nagyobb hallgat·s§g elŖtt 
v®gzett tolm§csol§s 

igen 

 

8. m®dia tolm§csol§s igen 

 
Tudok ²gy tolm§csolni: 

magyar jelnyelv x magyar nyelvŤ hangz· besz®d 

²r§sba foglal§sa 

x 

taktilis jelnyelv x Lorm §b®c® x 

jeles²tett magyar nyelv x teny®rbe ²r§s x 

ujj§b®c® x Braille ï ²r§s  

daktil teny®rbe jelel®s x Braille ï ²r§s taktilis form§ja  

magyar nyelvŤ besz®d vizualiz§l§sa x Tadoma vibr§ci·s m·dszer  

 

 

 

 

 
F®nyk®p helye 
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Jelnyelvi Tolm§cs: 
 
A jelnyelvi tolm§cs a jelel®st besz®dre ford²tja, 
a besz®det jelel®sre ford²tja. 
 
N®v: Hath§zi T²mea 

El®rhetŖs®g: 06/1/ 301-06-07; 06/30/ 555-7-999 (MMS, SMS, Video) 

Tudom tolm§csolni: 

 

1. b²r·s§g, hat·s§g, egy®b 
kºzhatalmat gyakorl· 
szerv 

igen 

 

2. kºzoktat§s, szakk®pz®s, 
felsŖoktat§s 

igen 

 

3. eg®szs®g¿gyi ell§t§s igen 

 

4. foglalkoztat§si c®l¼ ®s 
munkahelyen ig®nybe vett 
tolm§csol§s 

igen 

 

5. v§lasztott tiszts®g 
ell§t§s§hoz ig®nybe vett 
szem®lyi tolm§csol§s 

igen 

 

6. ºn§ll· ®letvitel elŖseg²t®se igen 

 

7. nagyobb hallgat·s§g elŖtt 
v®gzett tolm§csol§s 

igen 

 

8. m®dia tolm§csol§s igen 

 
Tudok ²gy tolm§csolni: 

magyar jelnyelv x magyar nyelvŤ hangz· besz®d 

²r§sba foglal§sa 

x 

taktilis jelnyelv x Lorm §b®c®  

jeles²tett magyar nyelv x teny®rbe ²r§s x 

ujj§b®c® x Braille ï ²r§s  

daktil teny®rbe jelel®s x Braille ï ²r§s taktilis form§ja  

magyar nyelvŤ besz®d vizualiz§l§sa x Tadoma vibr§ci·s m·dszer x 

 

 

 

 
F®nyk®p helye 
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Jelnyelvi tolm§cs: 
 
A jelnyelvi tolm§cs a jelel®st besz®dre ford²tja, 
a besz®det jelel®sre ford²tja. 
 

N®v: T§pai Beatrix 

El®rhetŖs®g: 06/1/ 301-06-07; 06/30/ 555-7-999 (MMS, SMS, Video) 

Tudom tolm§csolni: 

 

 

1. b²r·s§g, hat·s§g, egy®b 
kºzhatalmat gyakorl· 
szerv 

 

 

2. kºzoktat§s, szakk®pz®s, 
felsŖoktat§s 

igen 

 

3. eg®szs®g¿gyi ell§t§s igen 

 

4. foglalkoztat§si c®l¼ ®s 
munkahelyen ig®nybe vett 
tolm§csol§s 

igen 

 

5. v§lasztott tiszts®g 
ell§t§s§hoz ig®nybe vett 
szem®lyi tolm§csol§s 

igen 

 

6. ºn§ll· ®letvitel elŖseg²t®se igen 

 

7. nagyobb hallgat·s§g elŖtt 
v®gzett tolm§csol§s 

igen 

 

8. m®dia tolm§csol§s igen 

Tudok ²gy tolm§csolni: 

magyar jelnyelv x magyar nyelvŤ hangz· besz®d 

²r§sba foglal§sa 

x 

taktilis jelnyelv  Lorm §b®c®  

jeles²tett magyar nyelv x teny®rbe ²r§s  

ujj§b®c® x Braille - ²r§s  

daktil teny®rbe jelel®s  Braille ï ²r§s taktilis form§ja  

magyar nyelvŤ besz®d vizualiz§l§sa x Tadoma vibr§ci·s m·dszer  

 
 
 

 
 

F®nyk®p helye 
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Jelnyelvi Tolm§cs: 
 
A jelnyelvi tolm§cs a jelel®st besz®dre ford²tja, 
a besz®det jelel®sre ford²tja. 
 
N®v: Ung§r N·ra 

El®rhetŖs®g: 06/1/ 301-06-07; 06/30/ 555-7-999 (MMS, SMS, Video) 

Tudom tolm§csolni: 

 

1. b²r·s§g, hat·s§g, egy®b 
kºzhatalmat gyakorl· 
szerv 

igen 

 

2. kºzoktat§s, szakk®pz®s, 
felsŖoktat§s 

igen 

 

3. eg®szs®g¿gyi ell§t§s igen 

 

4. foglalkoztat§si c®l¼ ®s 
munkahelyen ig®nybe vett 
tolm§csol§s 

igen 

 

5. v§lasztott tiszts®g 
ell§t§s§hoz ig®nybe vett 
szem®lyi tolm§csol§s 

igen 

 

6. ºn§ll· ®letvitel elŖseg²t®se igen 

 

7. nagyobb hallgat·s§g elŖtt 
v®gzett tolm§csol§s 

igen 

 

8. m®dia tolm§csol§s igen 

 
Tudok ²gy tolm§csolni: 

magyar jelnyelv x magyar nyelvŤ hangz· besz®d 

²r§sba foglal§sa 

x 

taktilis jelnyelv  Lorm §b®c®  

jeles²tett magyar nyelv x teny®rbe ²r§s  

ujj§b®c® x Braille ï ²r§s  

daktil teny®rbe jelel®s  Braille ï ²r§s taktilis form§ja  

magyar nyelvŤ besz®d vizualiz§l§sa x Tadoma vibr§ci·s m·dszer  

 

 

 
F®nyk®p helye 
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Szabad¼sz· jelnyelvi tolm§cs: 

A szabad¼sz· jelnyelvi tolm§cs a jelel®st besz®dre ford²tja, 
a besz®det jelel®sre ford²tja, nincs munkaideje, eldºntheti mikor  
v§llal tolm§csol§st. 
 
N®v: Bede-Fazekas Tam§sn® (Gabi) 
El®rhetŖs®g: 06/1/ 301-06-07; 06/30/ 555-7-999 (MMS, SMS, Video) 

Tudom tolm§csolni: 

 

1. b²r·s§g, hat·s§g, egy®b 
kºzhatalmat gyakorl· 
szerv 

igen 

 

2. kºzoktat§s, szakk®pz®s, 
felsŖoktat§s 

igen 

 

3. eg®szs®g¿gyi ell§t§s igen 

 

4. foglalkoztat§si c®l¼ ®s 
munkahelyen ig®nybe vett 
tolm§csol§s 

igen 

 

5. v§lasztott tiszts®g 
ell§t§s§hoz ig®nybe vett 
szem®lyi tolm§csol§s 

igen 

 

6. ºn§ll· ®letvitel elŖseg²t®se igen 

 

7. nagyobb hallgat·s§g elŖtt 
v®gzett tolm§csol§s 

igen 

 

8. m®dia tolm§csol§s igen 

 
Tudok ²gy tolm§csolni: 

magyar jelnyelv x magyar nyelvŤ hangz· besz®d 

²r§sba foglal§sa 

x 

taktilis jelnyelv  Lorm §b®c®  

jeles²tett magyar nyelv x teny®rbe ²r§s x 

ujj§b®c® x Braille - ²r§s  

daktil teny®rbe jelel®s x Braille ï ²r§s taktilis form§ja  

magyar nyelvŤ besz®d vizualiz§l§sa x Tadoma vibr§ci·s m·dszer  

 

 

 

Szabad¼sz· t§rsalg§si jelnyelvi tolm§cs: 

 

 
 

 

 
F®nyk®p helye 
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A szabad¼sz· jelnyelvi tolm§cs a jelel®st besz®dre ford²tja, 
a besz®det jelel®sre ford²tja, nincs munkaideje, eldºntheti mikor  
v§llal tolm§csol§st. 
 

N®v: Suhajda Rita 

El®rhetŖs®g: 06/1/ 301-06-07; 06/30/ 555-7-999 (MMS, SMS, Video) 

Tudom tolm§csolni: 

 

1. b²r·s§g, hat·s§g, egy®b 
kºzhatalmat gyakorl· 
szerv 

 

 

2. kºzoktat§s, szakk®pz®s, 
felsŖoktat§s 

 

 

3. eg®szs®g¿gyi ell§t§s igen 

 

4. foglalkoztat§si c®l¼ ®s 
munkahelyen ig®nybe vett 
tolm§csol§s 

igen 

 

5. v§lasztott tiszts®g 
ell§t§s§hoz ig®nybe vett 
szem®lyi tolm§csol§s 

igen 

 

6. ºn§ll· ®letvitel elŖseg²t®se igen 

 

7. nagyobb hallgat·s§g elŖtt 
v®gzett tolm§csol§s 

 

 

8. m®dia tolm§csol§s  

 
Tudok ²gy tolm§csolni: 

magyar jelnyelv x magyar nyelvŤ hangz· besz®d 

²r§sba foglal§sa 

x 

taktilis jelnyelv  Lorm §b®c®  

jeles²tett magyar nyelv x teny®rbe ²r§s x 

ujj§b®c® x Braille ï ²r§s  

daktil teny®rbe jelel®s  Braille ï ²r§s taktilis form§ja  

magyar nyelvŤ besz®d vizualiz§l§sa  Tadoma vibr§ci·s m·dszer  

 
 
 
 
Szabad¼sz· jelnyelvi tolm§cs: 
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A szabad¼sz· jelnyelvi tolm§cs a jelel®st besz®dre ford²tja, 
a besz®det jelel®sre ford²tja, nincs munkaideje, eldºntheti mikor  
v§llal tolm§csol§st. 
 
N®v: V²g £va 

El®rhetŖs®g: 06/1/ 301-06-07; 06/30/ 555-7-999 (MMS, SMS, Video) 

Tudom tolm§csolni: 

 

1. b²r·s§g, hat·s§g, egy®b 
kºzhatalmat gyakorl· 
szerv 

igen 

 

2. kºzoktat§s, szakk®pz®s, 
felsŖoktat§s 

igen 

 

3. eg®szs®g¿gyi ell§t§s igen 

 

4. foglalkoztat§si c®l¼ ®s 
munkahelyen ig®nybe vett 
tolm§csol§s 

igen 

 

5. v§lasztott tiszts®g 
ell§t§s§hoz ig®nybe vett 
szem®lyi tolm§csol§s 

igen 

 

6. ºn§ll· ®letvitel elŖseg²t®se igen 

 

7. nagyobb hallgat·s§g elŖtt 
v®gzett tolm§csol§s 

igen 

 

8. m®dia tolm§csol§s igen 

 
 
Tudok ²gy tolm§csolni: 

magyar jelnyelv x magyar nyelvŤ hangz· besz®d 

²r§sba foglal§sa 

x 

taktilis jelnyelv x Lorm §b®c®  

jeles²tett magyar nyelv x teny®rbe ²r§s x 

ujj§b®c® x Braille ï ²r§s  

daktil teny®rbe jelel®s x Braille ï ²r§s taktilis form§ja  

magyar nyelvŤ besz®d vizualiz§l§sa x Tadoma vibr§ci·s m·dszer  

 
 
 

Szabad¼sz· jelnyelvi tolm§cs: 

A szabad¼sz· jelnyelvi tolm§cs a jelel®st besz®dre ford²tja, 
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a besz®det jelel®sre ford²tja, nincs munkaideje, eldºntheti mikor  
v§llal tolm§csol§st. 
 

N®v: GyŖrffy Mikl·s Istv§nn® (Ildik·) 

El®rhetŖs®g: 06/1/ 301-06-07; 06/30/ 555-7-999 (MMS, SMS, Video) 

Tudom tolm§csolni: 

 

1. b²r·s§g, hat·s§g, egy®b 
kºzhatalmat gyakorl· 
szerv 

igen 

 

2. kºzoktat§s, szakk®pz®s, 
felsŖoktat§s 

igen 

 

3. eg®szs®g¿gyi ell§t§s igen 

 

4. foglalkoztat§si c®l¼ ®s 
munkahelyen ig®nybe vett 
tolm§csol§s 

igen 

 

5. v§lasztott tiszts®g 
ell§t§s§hoz ig®nybe vett 
szem®lyi tolm§csol§s 

igen 

 

6. ºn§ll· ®letvitel elŖseg²t®se igen 

 

7. nagyobb hallgat·s§g elŖtt 
v®gzett tolm§csol§s 

igen 

 

8. m®dia tolm§csol§s igen 

 
Tudok ²gy tolm§csolni: 

magyar jelnyelv x magyar nyelvŤ hangz· besz®d 

²r§sba foglal§sa 

x 

taktilis jelnyelv x Lorm §b®c® x 

jeles²tett magyar nyelv x teny®rbe ²r§s x 

ujj§b®c® x Braille - ²r§s x 

daktil teny®rbe jelel®s x Braille ï ²r§s taktilis form§ja x 

magyar nyelvŤ besz®d vizualiz§l§sa x Tadoma vibr§ci·s m·dszer x 

 
 
 
 
Szabad¼sz· jelnyelvi tolm§cs: 
 
A szabad¼sz· jelnyelvi tolm§cs a jelel®st besz®dre ford²tja, 
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a besz®det jelel®sre ford²tja, nincs munkaideje, eldºntheti mikor  
v§llal tolm§csol§st. 
 

N®v: Ambrus Adrienn 

El®rhetŖs®g: 06/1/ 301-06-07; 06/30/ 555-7-999 (MMS, SMS, Video) 

Tudom tolm§csolni: 

 

1. b²r·s§g, hat·s§g, egy®b 
kºzhatalmat gyakorl· 
szerv 

igen 

 

2. kºzoktat§s, szakk®pz®s, 
felsŖoktat§s 

igen 

 

3. eg®szs®g¿gyi ell§t§s igen 

 

4. foglalkoztat§si c®l¼ ®s 
munkahelyen ig®nybe vett 
tolm§csol§s 

igen 

 

5. v§lasztott tiszts®g 
ell§t§s§hoz ig®nybe vett 
szem®lyi tolm§csol§s 

igen 

 

6. ºn§ll· ®letvitel elŖseg²t®se igen 

 

7. nagyobb hallgat·s§g elŖtt 
v®gzett tolm§csol§s 

igen 

 

8. m®dia tolm§csol§s igen 

 
Tudok ²gy tolm§csolni: 

magyar jelnyelv x magyar nyelvŤ hangz· besz®d 

²r§sba foglal§sa 

x 

taktilis jelnyelv x Lorm §b®c® x 

jeles²tett magyar nyelv x teny®rbe ²r§s x 

ujj§b®c® x Braille - ²r§s x 

daktil teny®rbe jelel®s x Braille ï ²r§s taktilis form§ja x 

magyar nyelvŤ besz®d vizualiz§l§sa x Tadoma vibr§ci·s m·dszer x 

 
 
 
 
Szabad¼sz· jelnyelvi tolm§cs: 
 
A szabad¼sz· jelnyelvi tolm§cs a jelel®st besz®dre ford²tja, 
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a besz®det jelel®sre ford²tja, nincs munkaideje, eldºntheti mikor  
v§llal tolm§csol§st. 
 
N®v: Bertus T²mea 

El®rhetŖs®g: 06/1/ 301-06-07; 06/30/ 555-7-999 (MMS, SMS, Video) 

Tudom tolm§csolni: 

 

1. b²r·s§g, hat·s§g, egy®b 
kºzhatalmat gyakorl· 
szerv 

igen 

 

2. kºzoktat§s, szakk®pz®s, 
felsŖoktat§s 

igen 

 

3. eg®szs®g¿gyi ell§t§s igen 

 

4. foglalkoztat§si c®l¼ ®s 
munkahelyen ig®nybe vett 
tolm§csol§s 

igen 

 

5. v§lasztott tiszts®g 
ell§t§s§hoz ig®nybe vett 
szem®lyi tolm§csol§s 

igen 

 

6. ºn§ll· ®letvitel elŖseg²t®se igen 

 

7. nagyobb hallgat·s§g elŖtt 
v®gzett tolm§csol§s 

igen 

 

8. m®dia tolm§csol§s igen 

 
Tudok ²gy tolm§csolni: 

magyar jelnyelv x magyar nyelvŤ hangz· besz®d 

²r§sba foglal§sa 

x 

taktilis jelnyelv  Lorm §b®c®  

jeles²tett magyar nyelv x teny®rbe ²r§s x 

ujj§b®c® x Braille - ²r§s  

daktil teny®rbe jelel®s x Braille ï ²r§s taktilis form§ja  

magyar nyelvŤ besz®d vizualiz§l§sa x Tadoma vibr§ci·s m·dszer  

 
 
 
 
 
Szabad¼sz· Jelnyelvi tolm§cs 
 
A szabad¼sz· jelnyelvi tolm§cs a jelel®st besz®dre ford²tja, 
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a besz®det jelel®sre ford²tja, nincs munkaideje, eldºntheti mikor  
v§llal tolm§csol§st. 
 

N®v: S¿tŖ Ćgnes 

El®rhetŖs®g: 06/1/ 301-06-07; 06/30/ 555-7-999 (MMS, SMS, Video) 

Tudom tolm§csolni: 

 

1. b²r·s§g, hat·s§g, egy®b 
kºzhatalmat gyakorl· 
szerv 

igen 

 

2. kºzoktat§s, szakk®pz®s, 
felsŖoktat§s 

igen 

 

3. eg®szs®g¿gyi ell§t§s igen 

 

4. foglalkoztat§si c®l¼ ®s 
munkahelyen ig®nybe vett 
tolm§csol§s 

igen 

 

5. v§lasztott tiszts®g 
ell§t§s§hoz ig®nybe vett 
szem®lyi tolm§csol§s 

igen 

 

6. ºn§ll· ®letvitel elŖseg²t®se igen 

 

7. nagyobb hallgat·s§g elŖtt 
v®gzett tolm§csol§s 

igen 

 

8. m®dia tolm§csol§s igen 

 
Tudok ²gy tolm§csolni: 

magyar jelnyelv x magyar nyelvŤ hangz· besz®d 

²r§sba foglal§sa 

x 

taktilis jelnyelv  Lorm §b®c®  

jeles²tett magyar nyelv x teny®rbe ²r§s  

ujj§b®c® x Braille - ²r§s  

daktil teny®rbe jelel®s  Braille ï ²r§s taktilis form§ja  

magyar nyelvŤ besz®d vizualiz§l§sa x Tadoma vibr§ci·s m·dszer  

 
 
 
 
Szabad¼sz· Jelnyelvi tolm§cs: 
 
A szabad¼sz· jelnyelvi tolm§cs a jelel®st besz®dre ford²tja, 
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a besz®det jelel®sre ford²tja, nincs munkaideje, eldºntheti mikor  
v§llal tolm§csol§st 
 
N®v: Bag· R·bert 
El®rhetŖs®g: 06/1/ 301-06-07; 06/30/ 555-7-999 (MMS, SMS, Video) 

Tudom tolm§csolni: 

 

1. b²r·s§g, hat·s§g, egy®b 
kºzhatalmat gyakorl· 
szerv 

igen 

 

2. kºzoktat§s, szakk®pz®s, 
felsŖoktat§s 

igen 

 

3. eg®szs®g¿gyi ell§t§s igen 

 

4. foglalkoztat§si c®l¼ ®s 
munkahelyen ig®nybe vett 
tolm§csol§s 

igen 

 

5. v§lasztott tiszts®g 
ell§t§s§hoz ig®nybe vett 
szem®lyi tolm§csol§s 

igen 

 

6. ºn§ll· ®letvitel elŖseg²t®se igen 

 

7. nagyobb hallgat·s§g elŖtt 
v®gzett tolm§csol§s 

igen 

 

8. m®dia tolm§csol§s igen 

 
Tudok ²gy tolm§csolni: 

magyar jelnyelv x magyar nyelvŤ hangz· besz®d 

²r§sba foglal§sa 

x 

taktilis jelnyelv  Lorm §b®c®  

jeles²tett magyar nyelv x teny®rbe ²r§s x 

ujj§b®c® x Braille - ²r§s  

daktil teny®rbe jelel®s  Braille ï ²r§s taktilis form§ja  

magyar nyelvŤ besz®d vizualiz§l§sa x Tadoma vibr§ci·s m·dszer  

 
 
 
 
 
Szabad¼sz· jelnyelvi tolm§cs: 
 
A szabad¼sz· jelnyelvi tolm§cs a jelel®st besz®dre ford²tja, 
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a besz®det jelel®sre ford²tja, nincs munkaideje, eldºntheti mikor  
v§llal tolm§csol§st 
 
N®v: Mezei Zsuzsanna 

El®rhetŖs®g: 06/1/ 301-06-07; 06/30/ 555-7-999 (MMS, SMS, Video) 

Tudom tolm§csolni: 

 

1. b²r·s§g, hat·s§g, egy®b 
kºzhatalmat gyakorl· 
szerv 

igen 

 

2. kºzoktat§s, szakk®pz®s, 
felsŖoktat§s 

igen 

 

3. eg®szs®g¿gyi ell§t§s igen 

 

4. foglalkoztat§si c®l¼ ®s 
munkahelyen ig®nybe vett 
tolm§csol§s 

igen 

 

5. v§lasztott tiszts®g 
ell§t§s§hoz ig®nybe vett 
szem®lyi tolm§csol§s 

igen 

 

6. ºn§ll· ®letvitel elŖseg²t®se igen 

 

7. nagyobb hallgat·s§g elŖtt 
v®gzett tolm§csol§s 

igen 

 

8. m®dia tolm§csol§s  

 
Tudok ²gy tolm§csolni: 

magyar jelnyelv x magyar nyelvŤ hangz· besz®d 

²r§sba foglal§sa 

x 

taktilis jelnyelv  Lorm §b®c®  

jeles²tett magyar nyelv x teny®rbe ²r§s  

ujj§b®c® x Braille - ²r§s  

daktil teny®rbe jelel®s  Braille ï ²r§s taktilis form§ja  

magyar nyelvŤ besz®d vizualiz§l§sa x Tadoma vibr§ci·s m·dszer  

 

 

 

 
Szabad¼sz· Jelnyelvi tolm§cs: 
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A szabad¼sz· jelnyelvi tolm§cs a jelel®st besz®dre ford²tja, 
a besz®det jelel®sre ford²tja, nincs munkaideje, eldºntheti mikor  
v§llal tolm§csol§st 
 
N®v: Boros Katalin 
El®rhetŖs®g: 06/1/ 301-06-07; 06/30/ 555-7-999 (MMS, SMS, Video) 

Tudom tolm§csolni: 

 

1. b²r·s§g, hat·s§g, egy®b 
kºzhatalmat gyakorl· 
szerv 

igen 

 

2. kºzoktat§s, szakk®pz®s, 
felsŖoktat§s 

igen 

 

3. eg®szs®g¿gyi ell§t§s igen 

 

4. foglalkoztat§si c®l¼ ®s 
munkahelyen ig®nybe vett 
tolm§csol§s 

igen 

 

5. v§lasztott tiszts®g 
ell§t§s§hoz ig®nybe vett 
szem®lyi tolm§csol§s 

igen 

 

6. ºn§ll· ®letvitel elŖseg²t®se igen 

 

7. nagyobb hallgat·s§g elŖtt 
v®gzett tolm§csol§s 

igen 

 

8. m®dia tolm§csol§s igen 

 
Tudok ²gy tolm§csolni: 

magyar jelnyelv x magyar nyelvŤ hangz· besz®d 

²r§sba foglal§sa 

x 

taktilis jelnyelv x Lorm §b®c® x 

jeles²tett magyar nyelv x teny®rbe ²r§s x 

ujj§b®c® x Braille - ²r§s  

daktil teny®rbe jelel®s x Braille ï ²r§s taktilis form§ja  

magyar nyelvŤ besz®d vizualiz§l§sa x Tadoma vibr§ci·s m·dszer  

 
 
 
 
 
Szabad¼sz· Jelnyelvi tolm§cs: 
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A szabad¼sz· jelnyelvi tolm§cs a jelel®st besz®dre 
 ford²tja,a besz®det jelel®sre ford²tja, nincs munkaideje,  
eldºntheti mikor v§llal tolm§csol§st.  
 
N®v: Fejes Andrea 
El®rhetŖs®g: 06/1/ 301-06-07; 06/30/ 555-7-999 (MMS, SMS, Video) 

Tudom tolm§csolni: 

 

1. b²r·s§g, hat·s§g, egy®b 
kºzhatalmat gyakorl· 
szerv 

 

 

2. kºzoktat§s, szakk®pz®s, 
felsŖoktat§s 

igen 

 

3. eg®szs®g¿gyi ell§t§s igen 

 

4. foglalkoztat§si c®l¼ ®s 
munkahelyen ig®nybe vett 
tolm§csol§s 

igen 

 

5. v§lasztott tiszts®g 
ell§t§s§hoz ig®nybe vett 
szem®lyi tolm§csol§s 

igen 

 

6. ºn§ll· ®letvitel elŖseg²t®se igen 

 

7. nagyobb hallgat·s§g elŖtt 
v®gzett tolm§csol§s 

igen 

 

8. m®dia tolm§csol§s igen 

 
Tudok ²gy tolm§csolni: 

magyar jelnyelv x magyar nyelvŤ hangz· besz®d 

²r§sba foglal§sa 

x 

taktilis jelnyelv  Lorm §b®c®  

jeles²tett magyar nyelv x teny®rbe ²r§s x 

ujj§b®c®  Braille - ²r§s  

daktil teny®rbe jelel®s  Braille ï ²r§s taktilis form§ja  

magyar nyelvŤ besz®d vizualiz§l§sa x Tadoma vibr§ci·s m·dszer  

 
 
 
 
 
Szabad¼sz· jelnyelvi tolm§cs: 
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A szabad¼sz· jelnyelvi tolm§cs a jelel®st besz®dre 
 ford²tja,a besz®det jelel®sre ford²tja, nincs munkaideje,  
eldºntheti mikor v§llal tolm§csol§st.  
 
N®v: Han§k Petra 
El®rhetŖs®g: 06/1/ 301-06-07; 06/30/ 555-7-999 (MMS, SMS, Video) 

Tudom tolm§csolni: 

 

1. b²r·s§g, hat·s§g, egy®b 
kºzhatalmat gyakorl· 
szerv 

igen 

 

2. kºzoktat§s, szakk®pz®s, 
felsŖoktat§s 

igen 

 

3. eg®szs®g¿gyi ell§t§s igen 

 

4. foglalkoztat§si c®l¼ ®s 
munkahelyen ig®nybe vett 
tolm§csol§s 

igen 

 

5. v§lasztott tiszts®g 
ell§t§s§hoz ig®nybe vett 
szem®lyi tolm§csol§s 

igen 

 

6. ºn§ll· ®letvitel elŖseg²t®se igen 

 

7. nagyobb hallgat·s§g elŖtt 
v®gzett tolm§csol§s 

igen 

 

8. m®dia tolm§csol§s igen 

 
Tudok ²gy tolm§csolni: 

magyar jelnyelv x magyar nyelvŤ hangz· besz®d 

²r§sba foglal§sa 

x 

taktilis jelnyelv  Lorm §b®c®  

jeles²tett magyar nyelv x teny®rbe ²r§s  

ujj§b®c® x Braille - ²r§s  

daktil teny®rbe jelel®s  Braille ï ²r§s taktilis form§ja  

magyar nyelvŤ besz®d vizualiz§l§sa x Tadoma vibr§ci·s m·dszer  

 
 
 
 
 
Szabad¼sz· Jelnyelvi tolm§cs: 
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A szabad¼sz· jelnyelvi tolm§cs a jelel®st besz®dre 
 ford²tja,a besz®det jelel®sre ford²tja, nincs munkaideje,  
eldºntheti mikor v§llal tolm§csol§st.  
 
N®v: Heiling-Koltai Be§ta 
El®rhetŖs®g: 06/1/ 301-06-07; 06/30/ 555-7-999 (MMS, SMS, Video) 

Tudom tolm§csolni: 

 

1. b²r·s§g, hat·s§g, egy®b 
kºzhatalmat gyakorl· 
szerv 

igen 

 

2. kºzoktat§s, szakk®pz®s, 
felsŖoktat§s 

igen 

 

3. eg®szs®g¿gyi ell§t§s igen 

 

4. foglalkoztat§si c®l¼ ®s 
munkahelyen ig®nybe vett 
tolm§csol§s 

igen 

 

5. v§lasztott tiszts®g 
ell§t§s§hoz ig®nybe vett 
szem®lyi tolm§csol§s 

igen 

 

6. ºn§ll· ®letvitel elŖseg²t®se igen 

 

7. nagyobb hallgat·s§g elŖtt 
v®gzett tolm§csol§s 

igen 

 

8. m®dia tolm§csol§s igen 

 
Tudok ²gy tolm§csolni: 

magyar jelnyelv x magyar nyelvŤ hangz· besz®d 

²r§sba foglal§sa 

x 

taktilis jelnyelv  Lorm §b®c®  

jeles²tett magyar nyelv x teny®rbe ²r§s  

ujj§b®c®  Braille - ²r§s  

daktil teny®rbe jelel®s  Braille ï ²r§s taktilis form§ja  

magyar nyelvŤ besz®d vizualiz§l§sa x Tadoma vibr§ci·s m·dszer  

 
 
 
 
 
Szabad¼sz· jelnyelvi tolm§cs: 
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A szabad¼sz· jelnyelvi tolm§cs a jelel®st besz®dre ford²tja, 
a besz®det jelel®sre ford²tja, nincs munkaideje, eldºntheti mikor  
v§llal tolm§csol§st. 
 

N®v: Homola Ilona 

El®rhetŖs®g: 06/1/ 301-06-07; 06/30/ 555-7-999 (MMS, SMS, Video) 

Tudom tolm§csolni: 

 

1. b²r·s§g, hat·s§g, egy®b 
kºzhatalmat gyakorl· 
szerv 

igen 

 

2. kºzoktat§s, szakk®pz®s, 
felsŖoktat§s 

igen 

 

3. eg®szs®g¿gyi ell§t§s igen 

 

4. foglalkoztat§si c®l¼ ®s 
munkahelyen ig®nybe vett 
tolm§csol§s 

igen 

 

5. v§lasztott tiszts®g 
ell§t§s§hoz ig®nybe vett 
szem®lyi tolm§csol§s 

igen 

 

6. ºn§ll· ®letvitel elŖseg²t®se igen 

 

7. nagyobb hallgat·s§g elŖtt 
v®gzett tolm§csol§s 

igen 

 

8. m®dia tolm§csol§s igen 

 
Tudok ²gy tolm§csolni: 

magyar jelnyelv x magyar nyelvŤ hangz· besz®d 

²r§sba foglal§sa 

x 

taktilis jelnyelv  Lorm §b®c®  

jeles²tett magyar nyelv x teny®rbe ²r§s  

ujj§b®c® x Braille - ²r§s  

daktil teny®rbe jelel®s  Braille ï ²r§s taktilis form§ja  

magyar nyelvŤ besz®d vizualiz§l§sa x Tadoma vibr§ci·s m·dszer  

 
 
 
 
Szabad¼sz· jelnyelvi tolm§cs: 
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A szabad¼sz· jelnyelvi tolm§cs a jelel®st besz®dre ford²tja, 
a besz®det jelel®sre ford²tja, nincs munkaideje, eldºntheti mikor  
v§llal tolm§csol§st. 
 

N®v: Bacs§nyin® L§szl· Krisztina 

El®rhetŖs®g: 06/1/ 301-06-07; 06/30/ 555-7-999 (MMS, SMS, Video) 

Tudom tolm§csolni: 

 

 

1. b²r·s§g, hat·s§g, egy®b 
kºzhatalmat gyakorl· 
szerv 

igen 

 

2. kºzoktat§s, szakk®pz®s, 
felsŖoktat§s 

igen 

 

3. eg®szs®g¿gyi ell§t§s igen 

 

4. foglalkoztat§si c®l¼ ®s 
munkahelyen ig®nybe vett 
tolm§csol§s 

igen 

 

5. v§lasztott tiszts®g 
ell§t§s§hoz ig®nybe vett 
szem®lyi tolm§csol§s 

igen 

 

6. ºn§ll· ®letvitel elŖseg²t®se igen 

 

7. nagyobb hallgat·s§g elŖtt 
v®gzett tolm§csol§s 

igen 

 

8. m®dia tolm§csol§s igen 

 
Tudok ²gy tolm§csolni: 

magyar jelnyelv x magyar nyelvŤ hangz· besz®d 

²r§sba foglal§sa 

x 

taktilis jelnyelv  Lorm §b®c®  

jeles²tett magyar nyelv x teny®rbe ²r§s  

ujj§b®c® x Braille - ²r§s  

daktil teny®rbe jelel®s  Braille ï ²r§s taktilis form§ja  

magyar nyelvŤ besz®d vizualiz§l§sa x Tadoma vibr§ci·s m·dszer  

 
 
 
Szabad¼sz· jelnyelvi tolm§cs: 
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A szabad¼sz· jelnyelvi tolm§cs a jelel®st besz®dre ford²tja, 
a besz®det jelel®sre ford²tja, nincs munkaideje, eldºntheti mikor  
v§llal tolm§csol§st. 
 

N®v: Jakabn® T·th Andrea 

El®rhetŖs®g: 06/1/ 301-06-07; 06/30/ 555-7-999 (MMS, SMS, Video) 

Tudom tolm§csolni: 

 

1. b²r·s§g, hat·s§g, egy®b 
kºzhatalmat gyakorl· 
szerv 

igen 

 

2. kºzoktat§s, szakk®pz®s, 
felsŖoktat§s 

igen 

 

3. eg®szs®g¿gyi ell§t§s igen 

 

4. foglalkoztat§si c®l¼ ®s 
munkahelyen ig®nybe vett 
tolm§csol§s 

igen 

 

5. v§lasztott tiszts®g 
ell§t§s§hoz ig®nybe vett 
szem®lyi tolm§csol§s 

igen 

 

6. ºn§ll· ®letvitel elŖseg²t®se igen 

 

7. nagyobb hallgat·s§g elŖtt 
v®gzett tolm§csol§s 

igen 

 

8. m®dia tolm§csol§s igen 

 
Tudok ²gy tolm§csolni: 

magyar jelnyelv x magyar nyelvŤ hangz· besz®d 

²r§sba foglal§sa 

x 

taktilis jelnyelv  Lorm §b®c®  

jeles²tett magyar nyelv x teny®rbe ²r§s x 

ujj§b®c® x Braille - ²r§s  

daktil teny®rbe jelel®s x Braille ï ²r§s taktilis form§ja  

magyar nyelvŤ besz®d vizualiz§l§sa x Tadoma vibr§ci·s m·dszer  

 
 
 
 
Szabad¼sz· jelnyelvi tolm§cs: 
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A szabad¼sz· jelnyelvi tolm§cs a jelel®st besz®dre 
 ford²tja,a besz®det jelel®sre ford²tja, nincs munkaideje,  
eldºntheti mikor v§llal tolm§csol§st.  
 

N®v: Kov§cs Zsuzsanna 

El®rhetŖs®g: 06/1/ 301-06-07; 06/30/ 555-7-999 (MMS, SMS, Video) 

Tudom tolm§csolni: 

 

1. b²r·s§g, hat·s§g, egy®b 
kºzhatalmat gyakorl· 
szerv 

 

 

2. kºzoktat§s, szakk®pz®s, 
felsŖoktat§s 

igen 

 

3. eg®szs®g¿gyi ell§t§s igen 

 

4. foglalkoztat§si c®l¼ ®s 
munkahelyen ig®nybe vett 
tolm§csol§s 

igen 

 

5. v§lasztott tiszts®g 
ell§t§s§hoz ig®nybe vett 
szem®lyi tolm§csol§s 

igen 

 

6. ºn§ll· ®letvitel elŖseg²t®se igen 

 

7. nagyobb hallgat·s§g elŖtt 
v®gzett tolm§csol§s 

igen 

 

8. m®dia tolm§csol§s igen 

 
Tudok ²gy tolm§csolni: 

magyar jelnyelv x magyar nyelvŤ hangz· besz®d 

²r§sba foglal§sa 

x 

taktilis jelnyelv  Lorm §b®c®  

jeles²tett magyar nyelv x teny®rbe ²r§s  

ujj§b®c® x Braille - ²r§s  

daktil teny®rbe jelel®s  Braille ï ²r§s taktilis form§ja  

magyar nyelvŤ besz®d vizualiz§l§sa x Tadoma vibr§ci·s m·dszer  

 
 
 
 
Szabad¼sz· jelnyelvi tolm§cs: 
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A szabad¼sz· jelnyelvi tolm§cs a jelel®st besz®dre 
 ford²tja,a besz®det jelel®sre ford²tja, nincs munkaideje,  
eldºntheti mikor v§llal tolm§csol§st.  
 

N®v: Liszkai Anita  

El®rhetŖs®g: 06/1/ 301-06-07; 06/30/ 555-7-999 (MMS, SMS, Video) 

Tudom tolm§csolni: 

 

1. b²r·s§g, hat·s§g, egy®b 
kºzhatalmat gyakorl· 
szerv 

igen 

 

2. kºzoktat§s, szakk®pz®s, 
felsŖoktat§s 

igen 

 

3. eg®szs®g¿gyi ell§t§s igen 

 

4. foglalkoztat§si c®l¼ ®s 
munkahelyen ig®nybe vett 
tolm§csol§s 

igen 

 

5. v§lasztott tiszts®g 
ell§t§s§hoz ig®nybe vett 
szem®lyi tolm§csol§s 

igen 

 

6. ºn§ll· ®letvitel elŖseg²t®se igen 

 

7. nagyobb hallgat·s§g elŖtt 
v®gzett tolm§csol§s 

igen 

 

8. m®dia tolm§csol§s igen 

 
Tudok ²gy tolm§csolni: 

magyar jelnyelv x magyar nyelvŤ hangz· besz®d 

²r§sba foglal§sa 

x 

taktilis jelnyelv  Lorm §b®c®  

jeles²tett magyar nyelv x teny®rbe ²r§s  

ujj§b®c® x Braille - ²r§s  

daktil teny®rbe jelel®s  Braille ï ²r§s taktilis form§ja  

magyar nyelvŤ besz®d vizualiz§l§sa x Tadoma vibr§ci·s m·dszer  

 
 
 
 
Szabad¼sz· jelnyelvi tolm§cs: 
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A szabad¼sz· jelnyelvi tolm§cs a jelel®st besz®dre 
 ford²tja,a besz®det jelel®sre ford²tja, nincs munkaideje,  
eldºntheti mikor v§llal tolm§csol§st.  
 
N®v: Nagy Katalin 

El®rhetŖs®g: 06/1/ 301-06-07; 06/30/ 555-7-999 (MMS, SMS, Video) 

Tudom tolm§csolni: 

 

1. b²r·s§g, hat·s§g, egy®b 
kºzhatalmat gyakorl· 
szerv 

igen 

 

2. kºzoktat§s, szakk®pz®s, 
felsŖoktat§s 

igen 

 

3. eg®szs®g¿gyi ell§t§s igen 

 

4. foglalkoztat§si c®l¼ ®s 
munkahelyen ig®nybe vett 
tolm§csol§s 

igen 

 

5. v§lasztott tiszts®g 
ell§t§s§hoz ig®nybe vett 
szem®lyi tolm§csol§s 

igen 

 

6. ºn§ll· ®letvitel elŖseg²t®se igen 

 

7. nagyobb hallgat·s§g elŖtt 
v®gzett tolm§csol§s 

igen 

 

8. m®dia tolm§csol§s igen 

 
Tudok ²gy tolm§csolni: 

magyar jelnyelv x magyar nyelvŤ hangz· besz®d 

²r§sba foglal§sa 

x 

taktilis jelnyelv  Lorm §b®c®  

jeles²tett magyar nyelv x teny®rbe ²r§s x 

ujj§b®c® x Braille - ²r§s  

daktil teny®rbe jelel®s x Braille ï ²r§s taktilis form§ja  

magyar nyelvŤ besz®d vizualiz§l§sa x Tadoma vibr§ci·s m·dszer  

 
 
 
 
 
Szabad¼sz· jelnyelvi tolm§cs: 
 

 



 

 

    Kºnnyen ®rthetŖ Szolg§ltat§si rendet k®sz²tette az £FO£SZ ®s az FSZK                                    29 

A szabad¼sz· jelnyelvi tolm§cs a jelel®st besz®dre 
 ford²tja,a besz®det jelel®sre ford²tja, nincs munkaideje,  
eldºntheti mikor v§llal tolm§csol§st.  
 
N®v: Spinner Zolt§nn® (Erika)  

El®rhetŖs®g: 06/1/ 301-06-07; 06/30/ 555-7-999 (MMS, SMS, Video) 

Tudom tolm§csolni: 

 

1. b²r·s§g, hat·s§g, egy®b 
kºzhatalmat gyakorl· 
szerv 

igen 

 

2. kºzoktat§s, szakk®pz®s, 
felsŖoktat§s 

igen 

 

3. eg®szs®g¿gyi ell§t§s igen 

 

4. foglalkoztat§si c®l¼ ®s 
munkahelyen ig®nybe vett 
tolm§csol§s 

igen 

 

5. v§lasztott tiszts®g 
ell§t§s§hoz ig®nybe vett 
szem®lyi tolm§csol§s 

igen 

 

6. ºn§ll· ®letvitel elŖseg²t®se igen 

 

7. nagyobb hallgat·s§g elŖtt 
v®gzett tolm§csol§s 

igen 

 

8. m®dia tolm§csol§s igen 

 
Tudok ²gy tolm§csolni: 

magyar jelnyelv x magyar nyelvŤ hangz· besz®d 

²r§sba foglal§sa 

 

taktilis jelnyelv  Lorm §b®c®  

jeles²tett magyar nyelv x teny®rbe ²r§s  

ujj§b®c®  Braille - ²r§s  

daktil teny®rbe jelel®s  Braille ï ²r§s taktilis form§ja  

magyar nyelvŤ besz®d vizualiz§l§sa x Tadoma vibr§ci·s m·dszer  

 
 
 
 
 
Szabad¼sz· jelnyelvi tolm§cs: 
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A szabad¼sz· jelnyelvi tolm§cs a jelel®st besz®dre 
 ford²tja,a besz®det jelel®sre ford²tja, nincs munkaideje,  
eldºntheti mikor v§llal tolm§csol§st.  
 
N®v: Szegedi Csab§n® (Erika) 

El®rhetŖs®g: 06/1/ 301-06-07; 06/30/ 555-7-999 (MMS, SMS, Video) 

Tudom tolm§csolni: 

 

1. b²r·s§g, hat·s§g, egy®b 
kºzhatalmat gyakorl· 
szerv 

igen 

 

2. kºzoktat§s, szakk®pz®s, 
felsŖoktat§s 

igen 

 

3. eg®szs®g¿gyi ell§t§s igen 

 

4. foglalkoztat§si c®l¼ ®s 
munkahelyen ig®nybe vett 
tolm§csol§s 

igen 

 

5. v§lasztott tiszts®g 
ell§t§s§hoz ig®nybe vett 
szem®lyi tolm§csol§s 

igen 

 

6. ºn§ll· ®letvitel elŖseg²t®se igen 

 

7. nagyobb hallgat·s§g elŖtt 
v®gzett tolm§csol§s 

igen 

 

8. m®dia tolm§csol§s igen 

 
Tudok ²gy tolm§csolni: 

magyar jelnyelv x magyar nyelvŤ hangz· besz®d 

²r§sba foglal§sa 

x 

taktilis jelnyelv  Lorm §b®c®  

jeles²tett magyar nyelv x teny®rbe ²r§s  

ujj§b®c®  Braille - ²r§s  

daktil teny®rbe jelel®s  Braille ï ²r§s taktilis form§ja  

magyar nyelvŤ besz®d vizualiz§l§sa x Tadoma vibr§ci·s m·dszer  

 
 
 
 
 

Szabad¼sz· jelnyelvi tolm§cs: 
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A szabad¼sz· jelnyelvi tolm§cs a jelel®st besz®dre 
 ford²tja,a besz®det jelel®sre ford²tja, nincs munkaideje,  
eldºntheti mikor v§llal tolm§csol§st.  
 
N®v: P§sztor Ivett 

El®rhetŖs®g: 06/1/ 301-06-07; 06/30/ 555-7-999 (MMS, SMS, Video) 

Tudom tolm§csolni: 

 

1. b²r·s§g, hat·s§g, 
egy®b kºzhatalmat 
gyakorl· szerv 

igen 

 

2. kºzoktat§s, szakk®pz®s, 
felsŖoktat§s 

igen 

 

3. eg®szs®g¿gyi ell§t§s igen 

 

4. foglalkoztat§si c®l¼ ®s 
munkahelyen ig®nybe 
vett tolm§csol§s 

igen 

 

5. v§lasztott tiszts®g 
ell§t§s§hoz ig®nybe vett 
szem®lyi tolm§csol§s 

igen 

 

6. ºn§ll· ®letvitel 
elŖseg²t®se 

igen 

 

7. nagyobb hallgat·s§g 
elŖtt v®gzett 
tolm§csol§s 

igen 

 

8. m®dia tolm§csol§s igen 

 
Tudok ²gy tolm§csolni: 

magyar jelnyelv x magyar nyelvŤ hangz· besz®d 

²r§sba foglal§sa 

x 

taktilis jelnyelv x Lorm §b®c® x 

jeles²tett magyar nyelv x teny®rbe ²r§s x 

ujj§b®c® x Braille - ²r§s x 

daktil teny®rbe jelel®s x Braille ï ²r§s taktilis form§ja x 

magyar nyelvŤ besz®d vizualiz§l§sa x Tadoma vibr§ci·s m·dszer x 

 
 
 
 
 
Szabad¼sz· jelnyelvi tolm§cs: 
A szabad¼sz· jelnyelvi tolm§cs a jelel®st besz®dre 
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 ford²tja,a besz®det jelel®sre ford²tja, nincs munkaideje,  
eldºntheti mikor v§llal tolm§csol§st.  
 
N®v: Z§dorin® Karsai £va  

El®rhetŖs®g: 06/1/ 301-06-07; 06/30/ 555-7-999 (MMS, SMS, Video) 

Tudom tolm§csolni: 

 

1. b²r·s§g, hat·s§g, egy®b 
kºzhatalmat gyakorl· 
szerv 

igen 

 

2. kºzoktat§s, szakk®pz®s, 
felsŖoktat§s 

igen 

 

3. eg®szs®g¿gyi ell§t§s igen 

 

4. foglalkoztat§si c®l¼ ®s 
munkahelyen ig®nybe vett 
tolm§csol§s 

igen 

 

5. v§lasztott tiszts®g 
ell§t§s§hoz ig®nybe vett 
szem®lyi tolm§csol§s 

igen 

 

6. ºn§ll· ®letvitel elŖseg²t®se igen 

 

7. nagyobb hallgat·s§g elŖtt 
v®gzett tolm§csol§s 

igen 

 

8. m®dia tolm§csol§s igen 

 
Tudok ²gy tolm§csolni: 

magyar jelnyelv x magyar nyelvŤ hangz· besz®d 

²r§sba foglal§sa 

x 

taktilis jelnyelv  Lorm §b®c®  

jeles²tett magyar nyelv x teny®rbe ²r§s x 

ujj§b®c® x Braille - ²r§s  

daktil teny®rbe jelel®s  Braille ï ²r§s taktilis form§ja  

magyar nyelvŤ besz®d vizualiz§l§sa x Tadoma vibr§ci·s m·dszer  

 

 

 

 

Szabad¼sz· jelnyelvi tolm§cs: 
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A szabad¼sz· jelnyelvi tolm§cs a jelel®st besz®dre 
 ford²tja,a besz®det jelel®sre ford²tja, nincs munkaideje,  
eldºntheti mikor v§llal tolm§csol§st.  
 
N®v: F¿kŖ Zolt§nn® (Ćgi) 

El®rhetŖs®g: 06/1/ 301-06-07; 06/30/ 555-7-999 (MMS, SMS, Video) 

Tudom tolm§csolni: 

 

 

1. b²r·s§g, hat·s§g, egy®b 
kºzhatalmat gyakorl· 
szerv 

igen 

 

2. kºzoktat§s, szakk®pz®s, 
felsŖoktat§s 

igen 

 

3. eg®szs®g¿gyi ell§t§s igen 

 

4. foglalkoztat§si c®l¼ ®s 
munkahelyen ig®nybe vett 
tolm§csol§s 

igen 

 

5. v§lasztott tiszts®g 
ell§t§s§hoz ig®nybe vett 
szem®lyi tolm§csol§s 

igen 

 

6. ºn§ll· ®letvitel elŖseg²t®se igen 

 

7. nagyobb hallgat·s§g elŖtt 
v®gzett tolm§csol§s 

igen 

 

8. m®dia tolm§csol§s igen 

 
Tudok ²gy tolm§csolni: 

magyar jelnyelv x magyar nyelvŤ hangz· besz®d 

²r§sba foglal§sa 

x 

taktilis jelnyelv x Lorm §b®c® x 

jeles²tett magyar nyelv x teny®rbe ²r§s x 

ujj§b®c® x Braille - ²r§s x 

daktil teny®rbe jelel®s x Braille ï ²r§s taktilis form§ja x 

magyar nyelvŤ besz®d vizualiz§l§sa x Tadoma vibr§ci·s m·dszer x 

 

 

Szabad¼sz· jelnyelvi tolm§cs: 
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A szabad¼sz· jelnyelvi tolm§cs a jelel®st besz®dre 
 ford²tja,a besz®det jelel®sre ford²tja, nincs munkaideje,  
eldºntheti mikor v§llal tolm§csol§st.  
 
N®v: Kocsis M§rta 

El®rhetŖs®g: 06/1/ 301-06-07; 06/30/ 555-7-999 (MMS, SMS, Video) 

Tudom tolm§csolni: 

 

1. b²r·s§g, hat·s§g, egy®b 
kºzhatalmat gyakorl· 
szerv 

 

 

2. kºzoktat§s, szakk®pz®s, 
felsŖoktat§s 

igen 

 

3. eg®szs®g¿gyi ell§t§s igen 

 

4. foglalkoztat§si c®l¼ ®s 
munkahelyen ig®nybe vett 
tolm§csol§s 

igen 

 

5. v§lasztott tiszts®g 
ell§t§s§hoz ig®nybe vett 
szem®lyi tolm§csol§s 

igen 

 

6. ºn§ll· ®letvitel elŖseg²t®se igen 

 

7. nagyobb hallgat·s§g elŖtt 
v®gzett tolm§csol§s 

igen 

 

8. m®dia tolm§csol§s  

 
Tudok ²gy tolm§csolni: 

magyar jelnyelv x magyar nyelvŤ hangz· besz®d 

²r§sba foglal§sa 

x 

taktilis jelnyelv x Lorm §b®c®  

jeles²tett magyar nyelv x teny®rbe ²r§s  

ujj§b®c® x Braille - ²r§s  

daktil teny®rbe jelel®s  Braille ï ²r§s taktilis form§ja  

magyar nyelvŤ besz®d vizualiz§l§sa x Tadoma vibr§ci·s m·dszer  

 

 

 

Szabad¼sz· jelnyelvi tolm§cs: 
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A szabad¼sz· jelnyelvi tolm§cs a jelel®st besz®dre 
 ford²tja,a besz®det jelel®sre ford²tja, nincs munkaideje,  
eldºntheti mikor v§llal tolm§csol§st.  
 
N®v: Tempfli Katalin 

El®rhetŖs®g: 06/1/ 301-06-07; 06/30/ 555-7-999 (MMS, SMS, Video) 

Tudom tolm§csolni: 

 

1. b²r·s§g, hat·s§g, egy®b 
kºzhatalmat gyakorl· 
szerv 

igen 

 

2. kºzoktat§s, szakk®pz®s, 
felsŖoktat§s 

igen 

 

3. eg®szs®g¿gyi ell§t§s igen 

 

4. foglalkoztat§si c®l¼ ®s 
munkahelyen ig®nybe vett 
tolm§csol§s 

igen 

 

5. v§lasztott tiszts®g 
ell§t§s§hoz ig®nybe vett 
szem®lyi tolm§csol§s 

igen 

 

6. ºn§ll· ®letvitel elŖseg²t®se igen 

 

7. nagyobb hallgat·s§g elŖtt 
v®gzett tolm§csol§s 

igen 

 

8. m®dia tolm§csol§s igen 

 
Tudok ²gy tolm§csolni: 

magyar jelnyelv x magyar nyelvŤ hangz· besz®d 

²r§sba foglal§sa 

x 

taktilis jelnyelv x Lorm §b®c®  

jeles²tett magyar nyelv x teny®rbe ²r§s x 

ujj§b®c® x Braille ï ²r§s  

daktil teny®rbe jelel®s x Braille ï ²r§s taktilis form§ja  

magyar nyelvŤ besz®d vizualiz§l§sa x Tadoma vibr§ci·s m·dszer  

 

 

 

Szabad¼sz· jelnyelvi tolm§cs: 
A szabad¼sz· jelnyelvi tolm§cs a jelel®st besz®dre 
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 ford²tja,a besz®det jelel®sre ford²tja, nincs munkaideje,  
eldºntheti mikor v§llal tolm§csol§st.  
 
N®v: Rudolf Kata 

El®rhetŖs®g: 06/1/ 301-06-07; 06/30/ 555-7-999 (MMS, SMS, Video) 

Tudom tolm§csolni: 

 

1. b²r·s§g, hat·s§g, egy®b 
kºzhatalmat gyakorl· 
szerv 

igen 

 

2. kºzoktat§s, szakk®pz®s, 
felsŖoktat§s 

igen 

 

3. eg®szs®g¿gyi ell§t§s igen 

 

4. foglalkoztat§si c®l¼ ®s 
munkahelyen ig®nybe vett 
tolm§csol§s 

igen 

 

5. v§lasztott tiszts®g 
ell§t§s§hoz ig®nybe vett 
szem®lyi tolm§csol§s 

igen 

 

6. ºn§ll· ®letvitel elŖseg²t®se igen 

 

7. nagyobb hallgat·s§g elŖtt 
v®gzett tolm§csol§s 

igen 

 

8. m®dia tolm§csol§s igen 

 
Tudok ²gy tolm§csolni: 

magyar jelnyelv x magyar nyelvŤ hangz· besz®d 

²r§sba foglal§sa 

x 

taktilis jelnyelv x Lorm §b®c® x 

jeles²tett magyar nyelv x teny®rbe ²r§s x 

ujj§b®c® x Braille ï ²r§s x 

daktil teny®rbe jelel®s x Braille ï ²r§s taktilis form§ja x 

magyar nyelvŤ besz®d vizualiz§l§sa x Tadoma vibr§ci·s m·dszer x 

 

 

 

 

Szabad¼sz· Jelnyelvi Tolm§cs: 
A szabad¼sz· jelnyelvi tolm§cs a jelel®st besz®dre 
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 ford²tja,a besz®det jelel®sre ford²tja, nincs munkaideje,  
eldºntheti mikor v§llal tolm§csol§st.  
 
N®v: P§pay Eszter 

El®rhetŖs®g: 06/1/ 301-06-07; 06/30/ 555-7-999 (MMS, SMS, Video) 

Tudom tolm§csolni: 

 

1. b²r·s§g, hat·s§g, egy®b 
kºzhatalmat gyakorl· 
szerv 

igen 

 

2. kºzoktat§s, szakk®pz®s, 
felsŖoktat§s 

igen 

 

3. eg®szs®g¿gyi ell§t§s igen 

 

4. foglalkoztat§si c®l¼ ®s 
munkahelyen ig®nybe vett 
tolm§csol§s 

igen 

 

5. v§lasztott tiszts®g 
ell§t§s§hoz ig®nybe vett 
szem®lyi tolm§csol§s 

igen 

 

6. ºn§ll· ®letvitel elŖseg²t®se igen 

 

7. nagyobb hallgat·s§g elŖtt 
v®gzett tolm§csol§s 

igen 

 

8. m®dia tolm§csol§s igen 

 
Tudok ²gy tolm§csolni: 

magyar jelnyelv x magyar nyelvŤ hangz· besz®d 

²r§sba foglal§sa 

x 

taktilis jelnyelv x Lorm §b®c® x 

jeles²tett magyar nyelv x teny®rbe ²r§s x 

ujj§b®c® x Braille ï ²r§s x 

daktil teny®rbe jelel®s x Braille ï ²r§s taktilis form§ja x 

magyar nyelvŤ besz®d vizualiz§l§sa x Tadoma vibr§ci·s m·dszer x 

 

 

 

Szabad¼sz· jelnyelvi tolm§cs: 
A szabad¼sz· jelnyelvi tolm§cs a jelel®st besz®dre 
 ford²tja,a besz®det jelel®sre ford²tja, nincs munkaideje,  
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eldºntheti mikor v§llal tolm§csol§st.  
 
N®v: Lakos Ren§ta 

El®rhetŖs®g: 06/1/ 301-06-07; 06/30/ 555-7-999 (MMS, SMS, Video) 

Tudom tolm§csolni: 

 

1. b²r·s§g, hat·s§g, egy®b 
kºzhatalmat gyakorl· 
szerv 

nem 

 

2. kºzoktat§s, szakk®pz®s, 
felsŖoktat§s 

igen 

 

3. eg®szs®g¿gyi ell§t§s igen 

 

4. foglalkoztat§si c®l¼ ®s 
munkahelyen ig®nybe vett 
tolm§csol§s 

igen 

 

5. v§lasztott tiszts®g 
ell§t§s§hoz ig®nybe vett 
szem®lyi tolm§csol§s 

nem 

 

6. ºn§ll· ®letvitel elŖseg²t®se igen 

 

7. nagyobb hallgat·s§g elŖtt 
v®gzett tolm§csol§s 

igen 

 

8. m®dia tolm§csol§s nem 

 
Tudok ²gy tolm§csolni: 

magyar jelnyelv x magyar nyelvŤ hangz· besz®d 

²r§sba foglal§sa 

x 

taktilis jelnyelv  Lorm §b®c®  

jeles²tett magyar nyelv x teny®rbe ²r§s  

ujj§b®c® x Braille ï ²r§s  

daktil teny®rbe jelel®s  Braille ï ²r§s taktilis form§ja  

magyar nyelvŤ besz®d vizualiz§l§sa x Tadoma vibr§ci·s m·dszer  

 

 

 

 

5. INGYENES TOLMĆCSOLĆS 
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Hivatalos pap²rral kell igazolni a jogosults§got. 

Ez van meg§llap²tva Ezzel a pap²rral lehet 

igazolni 

magasabb ºsszegŤ csal§di p·tl®k ell§t§st meg§llap²t· hat§rozat 

fogyat®koss§gi t§mogat§s ell§t§st meg§llap²t· hat§rozat 

egyik f¿lºn 60dB-t meghalad· hall§ss®r¿l®s szakorvosi igazol§s 

mindk®t f¿lºn 40dB-t meghalad· hall§ss®r¿l®s szakorvosi igazol§s 

egyidejŤleg H54-es ®s H90-es fogyat®koss§gi csoport szakorvosi igazol§s 

 

A legelsŖ tolm§csol§s megrendel®se elŖtt be kell mutatni az igazol§st. 

Ut§na m§r nem kell. Ut§na m§r el®g a szem®lyi igazolv§ny bemutat§sa. 

 

Egy ember 120 ·ra ingyenes tolm§csol§sra jogosult egy ®vben. 

Ennek §ltal§nos ·rakeret a neve. 

 

Aki iskol§ba j§r, kap m®g ingyenes tolm§csol§si ·r§kat! 

Ennek speci§lis ·rakeret a neve. 

 

A tanul·i jogviszonyt igazolni kell. 

Az iskola igazolja. 

iskola t²pusa plusz ·rasz§m 

gimn§zium 120 ·ra tan®venk®nt 

szakkºz®piskola 120 ·ra tan®venk®nt 

szakiskola 120 ·ra tan®venk®nt 

felsŖoktat§si tanint®zet 60 ·ra szemeszterenk®nt (f®l®venk®nt) 

felnŖttk®pz®s a k®pz®si ·rasz§m 20%-nak megfelelŖ ·rasz§m 

(max. 120 ·ra) 

 

Tolm§csol§s elŖtt sz·lni kell, melyik ·rakeretet veszi ig®nybe. 

Ćltal§nos ·rakeretet? 

Speci§lis ·rakeretet? 

A munkalapra r§ kell ²rni. 

 

6. ¦GYF£LFOGADĆS  

 



 

 

    Kºnnyen ®rthetŖ Szolg§ltat§si rendet k®sz²tette az £FO£SZ ®s az FSZK                                    40 

Mikor jºhet hozz§nk? 

 

Jºjjºn a tolm§csszolg§lat irod§j§ba! 

c²m:  

 

 

1067 Budapest, Eºtvºs u. 26/b. 

 

V§rjuk!  

Figyeljen a nyitvatart§si idŖre!  

H®tfŖ:  

 9 ·r§t·l 13 ·r§ig  

Kedd:  

 9 ·r§t·l 13 ·r§ig 

Szerda:  

                       13 ·r§t·l     17 ·r§ig 

Cs¿tºrtºk:  

 9 ·r§t·l  13 ·r§ig 

P®ntek:  

 9 ·r§t·l 13 ·r§ig 

 

 

 

 

Mikor telefon§lhat? 

17 
13

0 
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Mindig h²vhatja a tolm§csszolg§latot.  

 

minden munkanap 

H®tfŖ, kedd szerda, cs¿tºrtºk, p®ntek 

A tolm§csszolg§lat munkanapokon 18 ®s 8 ·ra kºzºtt, tov§bb§ szombaton, vas§rnap 

®s munkasz¿neti napokon csak s¿rgŖs esetben k¿ld tolm§csot!  

Mobilsz§m: +36 30 555 7 999 

7., HOGYAN K£RJEN TOLMĆCSOT? 

 

Tolm§csol§s elŖtt 3 nappal k®rje a tolm§csot! 

 

 

 

S¿rgŖs baj van? 

Sz·ljon! 

2 ·ra m¼lva lesz tolm§cs. 

 

S¿rgŖs baj p®ld§ul: 

Baleset 

  

£letvesz®ly (p®ld§ul tŤzv®sz) 

 

 

 
A tolm§csszolg§lat h²vja a mentŖt, tŤzolt·t, rendŖrt. 

 

Tolm§csot k®r? 

 

Mondja meg: 

¶ Hol kell tolm§csolni? 

¶ Mikor kell tolm§csolni? 

¶ Mennyi idŖt kell tolm§csolni? 
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¶ Milyen tolm§csol§st k®r? (tolm§csol§si m·d) 

¶ A tolm§csszolg§ltat§s fajt§ja (t®r²t®smentes tolm§csol§s vagy  

kºzszolg§ltat§si tev®kenys®g) 

¶ Hol tudjuk ¥nt el®rni? 

 

A szem®lyesen (irod§ban) leadott rendel®st azonnal visszaigazolunk. 

Nem szem®lyesen (sms, fax, MSN, vide· h²v§s) leadott rendel®st 3 ·r§n bel¿l 

visszaigazolunk. 

3 munkanapon bel¿l megmondjuk a tolm§cs nev®t. 

A diszp®cser a visszaigazol§sban elmondja ºnnek 

¶ a tolm§cs nev®t, 

¶ a tolm§csol§s hely®t,  

¶ a tolm§csol§s idej®t. 

¶ mennyi ideje van m®g az ingyenes ·rakeret®bŖl 

Figyeljen az inform§ci·kra! 

Jelezze a probl®m§t! 

 

Szeretne tolm§csot v§lasztani? 

J· valamelyik tolm§csunk? 

V§lassza azt a tolm§csot, amelyiket szeretn®! 

Ha nem s¿rgŖs a tolm§csol§s, v§laszthat tolm§csot. 

V§rja meg, am²g szabad lesz a tolm§cs. 

Megszervezz¿k ºnnek. 

 

S¿rgŖsen kell tolm§cs? 

Nem v§laszthat tolm§csot. 

A k®szenl®tes tolm§cs megy. 

 

Minden h®ten k®r tolm§csot? 

A diszp®cser p®nteken ²rja ºssze a tolm§csol§si k®r®seket. 

A diszp®cser p®nteken besz®li meg a tolm§csokkal a k®r®seket. 

 

V§laszthat tolm§csot. 

 



 

 

    Kºnnyen ®rthetŖ Szolg§ltat§si rendet k®sz²tette az £FO£SZ ®s az FSZK                                    43 

A tolm§csol§si esetrŖl munkalap k®sz¿l. 

Munkalapra ²rj§k a k®r®s®t. 

Minden fontos inform§ci· rajta van a munkalapon. 

¥nnek al§ kell ²rnia a munkalapot. 

Az al§²r§s mutatja, hogy a tolm§cs dolgozott ¥nnek. 

Nem ²rta al§ a munkalapot? 

Nem ®rv®nyes a munkalap. 

Nem fizetnek a tolm§csnak. 

Mindig ²rja al§ a munkalapot a tolm§csol§s ut§n! 

Az ingyenes ·rakeret®bŖl annyi idŖ ker¿l levon§sra, amennyit al§²rta a munkalapon! 

8., A MEGRENDEL£S LEMONDĆSA 

 

K®rt tolm§csol§st? 

Nem kell m®gse a tolm§csol§s? 

Rºgtºn sz·ljon a tolm§csszolg§latnak! 

H²vja a diszp®csert! 

 

H²vja a diszp®csert, ha 

- megv§ltozott a tolm§csol§s helye, ideje; 

- m§sfajta tolm§csol§s kell; 

- nem kell a tolm§csol§s. 

1 nappal a k®rt tolm§csol§s elŖtt mondja le a tolm§csol§st! 
 

Nem mondta le a tolm§csol§st? 

Nem ment el a tolm§csol§sra? 

A tolm§cs 15 percet v§r ºnre a helysz²nen. 

Ut§na bemegy az irod§ba.  

Elmondja, hogy ¥n nem jºtt el. 

A fŖnºk jegyzŖkºnyvet ²r a v§rakoz§sr·l. 
 

 

 

A 120 ·r§s ingyenes ·rakeretbŖl levon§sra ker¿l a munkalapra ²rt (betervezett) 

tolm§csol§si ·ra. 

 

Ez rossz ¥nnek. 
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Mondja le idŖben a tolm§csol§st! 

 

 

 

9., EZEKBEN AZ ESETEKBEN KELL FIZETNI A TOLMĆCSOLĆS£RT: 

 

Ha hall· ember rendeli meg a tolm§csol§st, a hall· embernek fizetnie kell ®rte. 

A jogosult ¿gyf®lnek nem kell fizetnie. 

 

Ha int®zm®ny rendeli meg a tolm§csol§st, az int®zm®nynek fizetnie kell ®rte. 

A jogosult ¿gyf®lnek nem kell fizetnie. 

 

Kºzszolg§ltat§si tev®kenys®g eset®n a szolg§ltat§st ny¼jt· szerv, szervezet, 

int®zm®ny fizeti a tolm§csol§st. Kºzszolg§ltat§si tev®kenys®g pl. az ¿gyint®z®s 

ºnkorm§nyzaton vagy §llami hivatalban (pl. ad·hivatal), vagy az orvosi 

vizsg§lat. 

A jogosult ¿gyf®lnek nem kell fizetnie. 

 

A jogosult ¿gyf®l §ltal§nos ·rakerete elfogy, amikor a 120 ·ra ingyenes tolm§csol§st 

m§r ig®nybe vette.  

Ut§na a jogosult ¿gyf®lnek fizetnie kell. 

 

A tolm§csol§s minden megkezdett 15 perce ut§n fizetni kell.  

15 perc tolm§csol§s = 2000 Ft + §fa (ad·) 

Sz§ml§t adunk. 

A sz§ml§t 15 napon bel¿l kell kifizetni. 

 

 

A tolm§csszolg§lat sz·l, mielŖtt elfogy a 120 ·ra. 

Mindig meg lehet k®rdezni h§ny ·ra ingyenes tolm§csol§s j§r m®g. 

Mennyi van m®g az §ltal§nos ·rakeretbŖl? 

Mennyi van m®g a speci§lis ·rakeretbŖl 

A tolm§csszolg§lat megmondja. 
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10.   £SZREV£TELEK £S PANASZOK 

 

J· volt a tolm§cs? 

Rossz volt a tolm§cs? 

El szeretn® mondani a v®lem®ny®t? 

 

 

 

Mondja el a tolm§csszolg§lat vezetŖj®nek! 

 

A szakmai vezetŖ neve: Guessoum Krisztina 

 

     c²me: 1067 Budapest, Eºtvºs u. 26/b. 

Mondja el a tolm§csszolg§lat k®pviselŖj®nek! 

 

K®pviselŖ neve: Suhajda Levente 

 

       c²me: 1067 Budapest, Eºtvºs u. 26/b. 

 

Budapest, 2015. §prilis 1. 

 

 

  .................................  

 Szakmai vezetŖ 

 


